

有關中銀 Chill Card 產品優惠更新及積分查詢通知

感謝閣下選用中國銀行（香港）有限公司/中銀信用卡（國際）有限公司的服務。中銀 Chill Card 產品優惠將於 2024 年 1 月 1 日起更新。您可於中銀香港網頁 > 「信用卡」> 「信用卡詳情」> 「中銀信用卡」> 「中銀 Chill Card」，查閱中銀 Chill Card 產品優惠詳情及相關優惠條款及細則。請見下列 Chill Card 產品優惠。

- 「簽賬得FUN」¹ - 憑Chill Card簽賬HK\$1賺1分
- Chill商戶簽賬10%現金回贈²
- 海外及網上簽賬5%現金回贈²
- 「Chill Date」娛樂節目³ - Chill Card客戶可於指定日期搶指定娛樂節目門票

1. 有關「簽賬得FUN」獎賞計劃詳情，請瀏覽：www.bochk.com/tc/creditcard/rewards。客戶於2024年1月1日起用Chill Card所賺取的積分將於1月份之結單日期後開始顯示於各積分平台上作查詢及兌換用途。而月結單將由2月起顯示Chill Card的積分。
2. 有關最新Chill商戶名單及優惠詳情，請瀏覽：www.bochk.com/s/a/chill。
3. 娛樂節目門票價格為港幣\$0。惟客戶須以中銀Chill Card支付購票平台手續及相關郵遞費用。有關「Chill Date」娛樂節目及搶飛詳情，請瀏覽：www.bochk.com/s/a/chilldate。

除特別註明外，上述優惠推廣期至2024年6月30日。優惠受條款及細則約束，詳情請瀏覽：www.bochk.com/s/a/chill。

提示：借定唔借？還得到先好借！

中銀信用卡（國際）有限公司

2024 年 1 月

Notice of Updates of BOC Chill Card Offers and Gift Point Enquiry Platforms

Thank you for choosing the services of Bank of China (Hong Kong) Limited and BOC Credit Card (International) Limited. Please be informed that the product offers of BOC Chill Card has been updated and will be effective from 1 January 2024. You may also check BOCHK website > Credit Card > Card Products > BOC Credit Card > BOC Chill Card to visit the latest product offers and related Terms and Conditions. Please refer to the following Chill Card offers.

- **Gift Point Rewards¹ – Earn 1 Gift Point for every HK\$1 you spend with your Chill Card**
- **10% Cash Rebate at Chill Merchants²**
- **5% Cash Rebate on Overseas and Online Spending²**
- **“Chill Date” Entertainment Event³ – Snap up tickets on the designated dates**

1. For details of Gift Point Rewards Programme, please visit:

www.bochk.com/en/creditcard/rewards.html. Starting from January 1, 2024, the Gift Points earned by Chill Card will be shown on Gift Points enquiry platforms after the respective statement date in January for the purposes of enquiry and redemption. Monthly statement will show the earned Gift Points from February 2024 onwards.

2. For a list of the latest Chill Merchants and offer details, please visit:

www.bochk.com/s/a/chill_en

3. Ticket price for entertainment event tickets is HK\$0. Customers are required to pay the ticketing platform handling fee of HK\$10 per ticket and courier fee using the eligible Credit Card. For details of “Chill Date” entertainment events, please visit: www.bochk.com/s/a/chilldate_en

Unless stated otherwise, the promotion period is from now until 30 June, 2024.

Terms and conditions apply. For details, please visit: www.bochk.com/s/a/chill_en

Reminder: To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

BOC Credit Card (International) Ltd

January 2024